
Secretarieel jaarverslag Dorpsbelang 2024 

Het bestuur heeft op de volgende data vergaderd: 

• 22 januari  9 september    

• 12 maart  14 oktober 

• 15 april  25 november 

• 24 juni 

Nieuwbouw 

Er is diverse keren contact geweest met de opdrachtgever en het dorpsbelang. Er zijn 

diverse tekeningen over en weer gestuurd. Verder ligt het bij de gemeente die bezig is met 

een intentieverklaring. In september is er een presentatie geweest namens het bouwbedrijf. 

Hier konden we als dorpsbelang op- en aanmerkingen geven. Deze zouden worden 

meegenomen naar de gemeente. 

Verkeersveiligheid 

• Het nieuwe fietspad naar Blauwhuis en Folsgare is aangelegd en geopend op 10 

januari 2025. Met dit fietspad wordt de verkeersveiligheid voor scholieren en andere 

fietsers verbeterd. 

• Er is gesproken met de wethouder over de trillingen op de Tramstrjitte. Dit heeft te 

maken met een gebruikt product in het wegonderhoud. Op dit moment komt de 

producent nog niet met een oplossing. Gemeente wil de Tramstrjitte aanpakken als 

de nieuwbouw van start gaat. 

• Er is een nieuw veiligheidspaaltje geplaatst bij de wegversmalling bij binnenkomst 

van het dorp. 

Nijland 750 

Er is een werkgroep bijeengekomen voor het jaar 2025 waarin Nijland 750 jaar bestaat. Dit is 

onder leiding van o.a. Henk Dijkstra. Het thema is “Tiid”. Er zijn verschillende bijeenkomsten 

geweest waar geïnteresseerden konden meedenken over de invulling van Nijland 750. Er 

komen prachtige ideeën uit voort om er een feestelijk jaar van te maken. Opening start op 3 

januari 2025. 

Ondernemersfonds 

Namens het dorpsbelang is Bert aanwezig geweest bij een bijeenkomst over het 

ondernemersfonds. Op dit moment kent Nijland geen ondernemersvereniging en wordt het 

Dorpsbelang trekkingsgerechtigde. Er wordt een reglement opgemaakt met daarin de 

voorwaarden waar aan moet worden voldaan om een financiële bijdrage toe te kennen. Er is 

een budget voor 2024 opgesteld en ondertekend door de overige bestuursleden. 

Website 

Er wordt gebouwd aan een nieuwe website voor Nijland. Het wordt dan mogelijk voor 

verschillende verenigingen om hier bij aan te haken tegen een financiële bijdrage. Ook wordt 

het mogelijk om online kaarten voor festiviteiten van Nijland 750 te kopen. De oude website 

blijft tot half 2025 in de lucht. 



AED 

Het is akkoord dat de AED wordt verplaatst van Dhr. Louwsma naar De Mande. Dorpsbelang 

wil de kosten voor het verplaatsen hiervan wel op zich nemen.  

Sociaal collectief 

Op 11 maart heeft er een bijeenkomst plaatsgevonden van het sociaal collectief. Hier waren 

naast Alie en Geertje een paar bewoners en professionals aanwezig. Hier kwamen wat 

punten naar voren o.a. het wandelpad verharden in het park, heg verwijderen bij trije diken, 

meerder bankjes plaatsen in het dorp. 

Verder lopen de koffieochtend goed. Door het dorpsbelang is er subsidie aangevraagd en 

toegekend.  

In het kort: 

• Op 4 mei heeft ter gelegenheid van de dodenherdenking de kranslegging 

plaatsgevonden door Dorpsbelang samen met Oranjevereniging. 

 

• Algemene ledenvergadering heeft plaatsgevonden op 14 mei 2024 

 

• Op zaterdag 23 november is Sinterklaas weer in Nijland aangekomen. Er wordt 

gezocht naar nieuwe leden voor deze werkgroep. Dorpsbelang heeft het voor nu 

georganiseerd. 

 

• Op 12 november heeft er een vergadering met de dorpen coördinator en de 

wethouder plaatsgevonden. Ging voornamelijk over (verkeers)veiligheid, nieuwbouw 

en het vernieuwde fietspad. 

 

• Er wordt in Nijland een bankje “Ik sjoch dy” geplaatst 

 

• Er komen laadpalen op de H. Polmanstraat. 

 

• R. Alblas en J. Tjalsma willen deel uit maken van het bestuur. Mevr. J. Tromp vertrekt 

in april 2025 uit het bestuur.  

 

 


